

Green Talk 绿色家纺

Venue: InterDesign Forum Space – Hall 4.1 Booth A82
地点: 设计汇论坛区 — 4.1 展馆 A82 展位

在强调生态环境可持续的浪潮下, 如何把握好生态平衡的管理, 对于设计工作尤为重要。除此之外, 产品的生产加工、原料选择, 同样会存在破坏环境的因素。本次论坛将针对这一链条上的多个环节, 做深度的剖析与探讨。

With the times of sustainability, how to manage the ecological balance well is particularly important for the design work. In addition, the production and processing of products, raw material selection, which may also contain environmental damage factors. The forum will make indepth analysis and discussion on multiple links in this whole production chain.

时间 Time	主题 Topic	讲者 Speaker	语言 Language
---------	----------	------------	-------------

29.8 星期四 Thursday (开展第二天 Day2)

10:00 - 11:00	零排放设计-筑造生态平衡系统的核心价值 Zero Emission Design - The Core Value of Building An Eco Balance System	朝阳教授, 美国资深工业设计工作者, 材料学专家 Professor Thomas Charles, Senior Industrial Designer, Material Science Expert	中文 Chinese
16:30 - 17:30	如何在家用纺织品及面料方面实现可持续? How Sustainability is applied within a Home Furnishings and Fabrics Business	Lincoln Chan先生, Halo Fabrics Ltd董事总经理及Halo Creative Design Ltd新发展部门主管 Mr. Lincoln Chan, Managing Director of Halo Fabrics Ltd & Head of New Development of Halo Creative Design Ltd Tim Oulton先生, Halo Creative Design Ltd创始人及董事长 Mr. Tim Oulton, Founder and CEO of Halo Creative Design Ltd	英文*提供中文同声传译 English *simultaneous interpretation

TPET Intelligent Factory Integration System TPET智能工厂集成系统

TPET

随着工业 4.0 理念的不断深化渗透, 科学管理以及数字化生产模式越来越受到企业的重视。本届 TPET 智能工厂, 将现场展示现代意义下的工厂管理与运行方式。通过这一直观展示, 我们希望能给予观众, 特别是管理层决策者以启发, 思考如何更好的实现管理与生产的现代、高效以及自动化。

展位号: 4.1J48

演示时间:

8月28日—30日 上午10:00; 下午2:30

As the concept of Industry 4.0 goes further and deeper, scientific management and digital production has drawn more and more attention. In the TPET Intelligent factory, visitors can see how the real modern factory runs and we hope it may enlighten some management supervisors and decision makers to improve their management and production line into much more modern, efficient and automatic.

Booth no.: 4.1J48

Demo Time:

28-30 August at 10:00 am and 14:30 pm

Digital Printing Micro Factory 数码印花微工厂

Venue: Digital Printing Micro Factory – Hall 8.1 Booth C45
地点: 数码印花微工厂 — 8.1 展馆 C45 展位

通过微工厂概念和成品展示及分享, 了解纺织品数码印花一体化解决方案

由中国国际家用纺织品及辅料(秋冬)博览会携手服装和纺织专家联泰贸易有限公司共同打造的“数码印花微工厂”工作坊, 将通过概念分享和成品展示, 向业内人士分享先进的纺织品数码印花一体化解决方案。

诚邀您一起参与“数码印花微工厂”分享会, 活动将于8.1号馆数码印花微工厂区举行。

展位号: 8.1C45

Through displaying products and sharing the concepts to explore on-demand production in a streamlined workflow.

Intertextile Shanghai Home Textiles and Accessories-Autumn Edition together with The Garment & Textile expert Global Fortune Limited will organize the workshop of Digital Printing Micro-Factory in Hall 8.1, sharing the concepts and products to show a full digital textile on-demand production in a streamlined workflow to the industry.

Welcome to join "Digital Printing Micro Factory" workshop at Hall 8.1.

Booth no.: 8.1C45

